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Närvarande   
Mats Holmstedt (M) Ordförande 
Mikael Stenquist (S)  Vice ordförande 
Mats Antonsson (KD) Socialnämnden 
Birgitta Eliasson  Ledamot PRO  
Birgitta Söderhjelm Ledamot PRO 
Britt Fagerlund  Ledamot SPF Tranåsseniorerna 
Boel Lago  Ledamot SPF Tranåsseniorerna 
Birgith Starby  Ledamot SPF Seniorerna Kontakt 
Elisabeth Nilsson Ledamot SPF Seniorerna Kontakt 
Birgitta Andersson Ledamot SKPF Pensionärerna 
Bengt Sjöberg  Ledamot RPG 
Lena Sjöberg  Ledamot RPG 
Hans Johansson Avfallschef 
Mikael Åhman  Park- och griftegårdschef 
Arvid Zerne  Nämndsekreterare 
 
 
 
Minnesanteckningar 2024-05-23 
 
 
Minnesanteckningar från föregående möte 
Föregående mötes minnesanteckningar läggs till handlingarna. 
 
 
Information från samhällsbyggandsförvaltningen 
Avfallschef Hans Johansson, park- och griftegårdschef Mikael Åhman och nämndsekreterare Arvid Zerne 
informerar om samhällsbyggnadsförvaltningens verksamhet. 
 
Mikael Åhman, park- och griftegårdsförvaltning. 
 

• Krematoriet är i behov av upprustning av bl.a. styrsystem. Tranås kommun har tillstånd för 300 
kremationer per år och har avtal med Nässjö kommun om det finns behov för fler.  

 

• Dödsboet har ansvar för sin gravplats och det finns möjlighet att teckna skötselavtal med kommunen. 
Kommunen har systematisk tillsyn av gravstenar. Om en gravsten behöver ersättas ligger ansvaret på 
gravrättsinnehavaren att ersätta stenen. 

 

• Kommunen har tillsammans med Jönköpings länsmuseum tagit fram bevarandeplan för kulturhistoriska 
gravstenar. Bevarandeplanen finns att läsa på kommunens hemsida. 

 

• Kommunen arbetar kontinuerligt med översyn av tillgänglighet för gång- och cykelbanor. 
Pensionärsorganisationerna anser att det saknas ett bra övergångsställe vid Nygatan/Löfstadkyrkan. 
Park- och griftegårdschefen uppmanar organisationerna att inkomma med ett gemensamt 
medborgarförslag om detta ärende. 

 

• Boel Lago redogör för att det saknas avfasning av trottoarkant vid övergångsstället vid 
Östanåparken/Badhotellet.  
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• Kommunen har tagit beslut om en ny bashastighet på 40km/h. Trafikverket kan efter sänkningen göra 
mer trafiksäkerhetsåtgärder. Dialog förs med Trafikverket om övergångsställe vid Mjölbyvägen. En 
tunnel ligger längre fram i tiden. 

 
 
Hans Johansson, avfallschef 
 

• År 2027 ska all insamling av hushållsavfall ska fastighetsnära. Planen är att gå över till fyrfackskärl som 
även har en påhängsbox för ljuskällor, batterier och småelektronik. Antal transporter kommer att öka då 
det blir fler hämtningar. Kommun kommer att få ersättning via Naturvårdsverket för hämtning som rör 
insamling av förpackningar. Digitala notiser kommer att användas för påminnelse om hämtning. 

 

• Idag sker hantering av avfall med grön påse som körs till Tekniska verken i Linköping för produktion av 
biogas. 

 

• Återbruket ska inte konkurrera med t.ex. röda korset. De flesta som åker till återvinningscentralen gör 
det för att slänga sina saker och väljer ibland att ställa dem hos återbruket.  

 
 
Arvid Zerne, nämndsekreterare 
 
Nämndsekreterare Arvid Zerne redogör för kriterier för parkeringstillstånd. 
 

• En person behöver ha ett varaktigt funktionshinder som innebär väsentliga svårigheter att förflytta sig. 

• Rörelsehindrade som inte själva kör fordonet kan få parkeringstillstånd utfärdat om den sökande har 
väsentliga förflyttningssvårigheter och ett omfattande tillsynsbehov. 

• Förflyttningsförmåga på 100 meter kan ses som ett riktmärke. En samlad bedömning görs där t.ex. 
långsam förflyttning eller smärta vägs in. 

• Om omständigheterna kräver och särskild försiktighet iakttas kan sjuka eller rörelsehindrade släppas av 
vid handikapparkering även utan tillstånd. Därefter ska fordon parkeras enligt vanliga parkeringsregler. 

 
 
 
Information från socialnämnden 
Mats Antonsson (KD) informerar om att läkemedelspåminnare är på gång inom verksamheten. Detta ger digital 
möjlighet att ringa upp och påminna om medicinering. En kameravariant kommer att hyras. 
 
 
Information om besparingar inom socialtjänsten 
Personalkostnader är en del som nämnden kan påverka gällande ekonomin. Beslut har tagits om att minska 
fortbildning för personalen. Sammanslagning kommer att ske av hemteamet och larmgruppen. Förslaget kom från 
del av personalen. 
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Information om förslag att dela socialtjänsten 
Förslag till en omorganisation är på gång för socialförvaltningen. Detta för att ge en mer renodlad organisation för 
myndighetsutövning och utförande. 
 

• HR-avdelningen kommer att tillhöra kommunledningsförvaltningen. 
 

• En ny förvaltning för individ- och arbetsmarknad tar över IFO och dess myndighetsutövning. 
Förvaltningen har även ansvar för arbetsmarknadsinsatser, ekonomiskt bistånd, kommunal 
vuxenutbildning, etableringsinsatser för nyanlända. 

 

• En förvaltning för vård och omsorg renodlas med utförande samt viss myndighetsutövning. Kommer att 
ansvara för SÄBO, hemtjänst, stöd och omsorg samt hemsjukvård. 

 

• Den politiska organisationen ska också ses över framöver med förslag om två nämnder för dessa 
respektive förvaltningar. 

 
 
Avlösarservice på helgerna 
Avlösarservice på helgerna kan beviljas i mån av tillgänglig personal. Anmälan om avlösarservice ska göras 
minst en vecka innan den aktuella dagen för att planera av personalresurser. 
 
 
Visningsrum med hjälpmedel på Berget 
På Berget finns ett visningsrum för att se på hjälpmedel som kan lånas ut. Boka tid med Christina Görling för ett 
besök. 
 
Det finns en anhörigstödslägenhet på Berget för att anhöriga ska kunna komma ifrån och få återhämtning. Syftet 
är återhämtning och möjliggöra kvarboende för båda makarna/sammanboende som har stora insatser från 
hemtjänst, patruller. Ger en möjlighet att använda sina avlösartimmar till återhämtning utan för bostaden. 
Lägenheten har varit lite använd och kommer att utvärderas inom kort. 
 
 
Övriga frågor 
 
Stadsvision 2.0 
Pensionärsorganisationerna frågar om de kommer att få remiss till KPR för kommande stadsvision 2.0. 
Mats Holmstedt tar med frågan och kollar med planarkitekt Pauline Sandberg. KPR önskar att bjuda in Pauline 
Sandberg till ett kommande möte för att informera om arbetet med stadsvision 2.0. 


